
Reactie Ministerie van OCW via Tamar van Gelder (AOb) 

  

Geachte mevrouw Van Gelder, beste Tamar, 

  

Als eerste contactpersoon voor het ultimatum bij de vakbonden voor het funderend onderwijs richt 

ik me tot u. Minister Wiersma heeft bij uw actie op het Segbroek-college aangegeven uw verzoek in 

het kabinet te bespreken. Het kabinet volgt de reguliere systematiek. Daarmee wordt de 

arbeidsvoorwaardenruimte verhoogd, in lijn met de gemiddelde loonontwikkeling in de marktsector. 

Die ontwikkeling is zoals u weet bovengemiddeld hoog. Het kabinet zal niet overgaan tot het 

daarbovenop nog verder verhogen van de cao-ruimte in verband met de inflatie. Hieronder licht ik 

toe waarom. 

  

Laat ik vooropstellen: in het onderwijs wordt enorm belangrijk werk verricht. Daarbij hoort een goed 

salaris en mooie andere arbeidsvoorwaarden, dat wordt ook geboden. Dit kabinet heeft al veel 

aanvullend gedaan, ook specifiek voor het onderwijs. Vorig jaar is bijvoorbeeld de loonkloof tussen 

het po en vo gedicht. Daarnaast investeert dit kabinet in het tegengaan van werkdruk in het 

voortgezet onderwijs en is er een arbeidsmarkttoelage voor leraren die op scholen werken in wijken 

waar leerlingen extra aandacht nodig hebben. 

  

Het kabinet heeft gekeken naar de situatie rond de onderwijs-cao’s. De onderhandelingen zijn daar 

gaande en partijen hebben extra loonruimte gevraagd aan het kabinet, vanwege de inflatie en 

hogere lonen in andere cao’s. Het kabinet kijkt daarnaar volgens de reguliere systematiek: die houdt 

in dat de budgetten van overheid en onderwijs voor personeel volgen wat er gemiddeld gebeurt in 

de markt. Dat betekent concreet dat de hogere cao-lonen in de rest van Nederland doorwerken in 

een hogere kabinetsbijdrage voor werkgevers bij de overheid en in het onderwijs, die onverkort ter 

beschikking wordt gesteld. 

  

Het is nu aan de cao-partijen in het onderwijs om de concrete afspraken met elkaar in de cao’s te 

maken. Ik hoop en verwacht dat u hier samen gaat uitkomen, zodat het onderwijspersoneel juist in 

deze tijd een (verdere) verbetering van de arbeidsvoorwaarden tegemoet kan zien. 

  

Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd, 

 

Met vriendelijke groet,  

Inge Vossenaar 

Directeur-Generaal Primair en Voortgezet Onderwijs 

Ministerie van OCW 


